

Lausanne, September 6, 20120

Headline: HOI Management Buyout

HOI's management team is pleased to announce that HOI's shareholders have agreed and completed a management buyout. Henceforth, HOI is now fully owned by its management and is no longer a member of the AEE Power group. We would like to thank AEE Power Holdings, Sàrl and its subsidiaries, its board directors, its management, and staff for their collaboration over the years. We wish both companies great success in their future endeavors.

As we continue to deliver critical power plants operations and maintenance services throughout Sub Saharan Africa, HOI is committed not only to maintain but grow its presence in the region. Together, let's power Africa.

Titre : Rachat de HOI par son equipe de management

L'équipe de direction de HOI est heureuse d'annoncer que les actionnaires de HOI ont accepté et réalisé un rachat par la direction. HOI est désormais entièrement détenue par sa direction et n'est plus membre du groupe AEE Power. Nous remercions AEE Power Holdings, SARL, ses filiales, ses administrateurs, sa direction et son personnel pour leur collaboration au fil des ans. Nous souhaitons aux deux entreprises un grand succès dans leurs projets futurs.

Alors que nous continuons à fournir nos services d'exploitation et de maintenance de centrales électriques dans toute l'Afrique subsaharienne, HOI s'engage non seulement à maintenir mais à accroître sa présence dans la région. Ensemble, électrifions l'Afrique.

Hydro Operation International SA

Amir Kheradmand, Laurent Mouvet, Nyembo Ilunga, Urs Brunner
The Management Team